



Newsletter Nr. 6 - 06/2006 (English below)

Forschungsstiftung Mobilkommunikation (FSM)

.. TNO-Anschlussstudie (Schweizer UMTS-Studie)

Die Resultate der Schweizer UMTS-Studie wurden heute an einer Medienkonferenz in Zürich vorgestellt. Die mit grossem Interesse erwartete Publikation der Studienergebnisse erscheint heute im Fachjournal „Environmental Health Perspectives (EHP)“. Mehr Infos unter <http://www.mobile-research.ethz.ch>.

.. Projektabschlüsse

- **Wolf:** <http://www.mobile-research.ethz.ch/projekte.htm#16>
- **Wiedemann:** <http://www.mobile-research.ethz.ch/projekte.htm#15>

.. Jahresbericht 2005 der FSM

Der Versand des aktuellen Jahresberichts 2005 der FSM wird diese Tage erfolgen. Eine PDF-Version ist verfügbar unter <http://www.mobile-research.ethz.ch/downloads.htm#jb2005>.

.. Resultate der FSM-Meinungsumfrage 2006

Die Auswertung der Meinungsumfrage ist verfügbar unter <http://www.mobile-research.ethz.ch/downloads.htm#umfrage06>.

.. Neuer Sponsor

Seit Februar 2006 zählt **mobilezone AG** als weiterer Sponsor zur Forschungsstiftung Mobilkommunikation.

.. Mutationen in den Stiftungsgremien der FSM

- Dr. Jörg **Behrend** (Orange) und Prof. Heinz **Gutscher** (Universität Zürich) sind neu im Stiftungsrat; sie ersetzen Hans Peter Baumgartner (sunrise) und Prof. Dieter Imboden (ETH Zürich).
- Dr. Hans **Kastenholz** (EMPA St. Gallen), Prof. Primo **Schär** (Universität Basel) und Prof. Meike **Mevissen** sind neu im Wissenschaftlichen Ausschuss; sie ersetzen Prof. Heinz Gutscher und Prof. Christoph Beglinger (Universitätsspital Basel).

Mit herzlichen Grüssen
Forschungsstiftung Mobilkommunikation
06.06.2006

Falls Sie keine weiteren News von uns erhalten möchten, bitte Email retour mit dem Betreff "Newsletter OFF".



Newsletter Nr 6 - 06/2006

Swiss Research Foundation on Mobile Communication (FSM)

.. TNO Follow-up Study (Swiss UMTS Study)

The results of the Swiss UMTS Study were presented today on a media conference in Zurich. The eagerly awaited publication of the study outcomes are published online today in the Journal of "Environmental Health Perspectives (EHP)". More information: http://www.mobile-research.ethz.ch/english/index_e.htm.

.. Completed projects

- **Wolf:** http://www.mobile-research.ethz.ch/english/projekte_e.htm#16
- **Wiedemann:** http://www.mobile-research.ethz.ch/english/projekte_e.htm#15

.. Annual Report 2005 of FSM

The Annual Report 2005 will be dispatched these days. A PDF version is available on the website: http://www.mobile-research.ethz.ch/english/downloads_e.htm#jb2005.

.. Results of the FSM Survey 2006

The feedback on the FSM Survey 2006 has been analysed: http://www.mobile-research.ethz.ch/english/downloads_e.htm#umfrage06.

.. New Sponsors

mobilezone AG has become new sponsor of FSM by February 2006.

.. Changes within the Foundation's Committees

- Dr. Jörg **Behrend** (Orange) and Prof. Heinz **Gutscher** (University Zurich) are new members of the Foundation Board; they are successor of Hans Peter Baumgartner (sunrise) and Prof. Dieter Imboden (ETH Zurich).
- Dr. Hans **Kastenholz** (EMPA St. Gallen), Prof. Primo **Schär** (University Basle) and Prof. Meike **Mevisen** (University Berne) are new members of Scientific Committee; they are replacing Prof. Heinz Gutscher and Prof. Christoph Beglinger (University Hospital Basle).

Sincerely yours,
Swiss Research Foundation on Mobile Communication
06.06.2006

In case you do not want any further news, please send a reply-email with subject "Newsletter OFF".